

Rues Prince Arthur et Durocher, coin Sud-Est	Asphalte Seysell	297.00	297.00
Rue Sainte Famille, côté Ouest, de Milton à Prince Arthur.....	Asphalte Limmer	1,167.00	1,167.00
Rue des Conseillers, Nos. 61 à 67.	Ciment	95.00	95.00
Avenue Laval, côté Est, de Roy à Duluth	Asphalte Seysell	2,050.00	2,050.00
Rue Grothé, deux côtés	Dalles Danforth et coltar	743.50	743.50
Rues Sanguinet, Rachel et Drolet, autour de l'église Saint-Jean-Baptist	Dalles Gray Canyon et coltar	775.00	775.00
Rue Sanguinet, côté Ouest, de Rachel à la ruelle vers le Nord.	"	525.00	525.00
Rue Drolet, du No. 480 (Exclus.) à la ruelle vers le Sud	Dalles de N. Y. et coltar	200.00	200.00
Rue Rachel, côté Sud, de Drolet à Sanguinet	Dalles Gray Canyon et coltar	200.00	200.00
Rue Saint-Hubert, No. 1272	Asphalte Limmer	44.00	44.00
Rue Chambord, côté Ouest, de la ruelle au Nord de Mont-Royal à la rue Gilford.	Dalles Danforth et coltar	1,754.00	1,754.00
Rue Cuvillier, côté Est, de Sainte-Catherine à environ 300 pieds vers le Nord	Asphalte Seysell	558.00	558.00
Rue Cuvillier, côté Ouest, de Sainte-Catherine à 100 pieds vers le Nord	"	224.00	224.00
Rue Wellington, côté Nord, de Saint-Etienne aux limites Ouest de la Cité.....	Dalles Danforth et coltar	9,817.50	9,817.50
		\$49,574.00	\$49,574.00
Quote-part de propriétaires.....		\$49,574.00	
Quote-part de la Ville		\$49,574.00	
Total.....		\$99,148.00	

A journement.

RAOUL BOLTE

Secrétaire.

COMMISSION DES INCENDIES ET DE L'ECLAIRAGE

Compte rendu de l'assemblée du 9 septembre

Sont présents: MM. les échevins Yates, président, Mercier, Gallery, David, Séguin, Robillard et Laviolette.

1.—Est de nouveau prise en considération la requête de M. Emile Brunet, qui demande la permission d'ouvrir un clos de bois et de charbon sur le lot No 8 du cadastre, subdivision 330, avenue Mont-Royal, quartier St-Denis.

Sur rapport favorable de l'inspecteur des Edifices, et aucune objection n'étant soulevée, il est

Résolu: Que la permission demandée soit accordée, sujette, néanmoins, à la surveillance et à l'approbation de l'inspecteur des Edifices; et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

2.—Soumises et lues les lettres suivantes:

(a) De M. Chas. Fortier, entrepreneur, au sujet de travaux de peinture supplémentaires en rapport avec la construction du poste de pompiers No 5.

Résolu: De référer cette lettre à M. A.-F. Dunlop, architecte, avec prière de faire rapport.

(b) De la Compagnie "S. Carsley, Limited," au sujet d'une vitre brisée par un appareil de la caserne de pompiers No 1. Est aussi soumis un rapport du contremaître Joseph Lapointe à ce sujet.

Renvoyée au chef du service des Incendies avec prière de faire rapport; et que le tout soit renvoyé au Bureau des Réclamations.

3.—Est de nouveau soumis un compte de MM. Reinhardt & Sons, au montant de \$500.07, pour un mur qui a servi à la construction d'une forge pour le service des Incendies.

L'inspecteur des Edifices ayant approuvé, sans rapport, le compte de M. L.-R. Montbriand, architecte, sur ce sujet, au montant de \$446.82, mais n'ayant pas approuvé les intérêts, etc. chargés par MM. Reinhardt & Sons, au montant de \$53.25, il est

South-East corner of Prince-Arthur and

Durocher	Seysell Asphalt	297.00	297.00
St. Famille St., West side, from Milton to Prince Arthur	Limmer Asphalt	1,167.00	1,167.00
Councillors St., Nos. 61-67.....	Ciment	95.00	95.00
Laval ave., East side, from Roy to Duluth	Seysell Asphalt	2,050.00	2,050.00
Grothé St., both sides.....	Danforth flags and coaltar	743.50	743.50
Sanguinet, Rachel and Drolet streets, around St. Jean-Baptiste Church,	Gray Canyon flags and coaltar	775.00	775.00
Sanguinet St., West side, from Rachel to the lane Northwards.....	do	525.00	525.00
Drolet St., from No. 480 (Exclus.) to the lane Southwards.....	N. Y. flags and coaltar	200.00	200.00
Rachel St., South side, from Drolet to Gray Canyon flags Sanguinet	and coaltar	200.00	200.00
St. Hubert St., No. 1272.	Limmer Asphalt	44.00	44.00
Chambord St., West side, from lane North of Mt-Royal ave. to Gilford Street.	Danforth flags and coaltar	1,754.00	1,754.00
Cuvillier St., East side, from St. Catherine to about 300 feet Northwards.....	Seysell Asphalt	558.00	558.00
Cuvillier St., West side, from St. Catherine to 100 feet Northwards.....	do	224.00	224.00
Wellington St., North side, from St. Etienne to the Western City limits	Danforth flags and coaltar	9,817.50	9,817.50
		\$49,574.00	\$49,574.00
Proprietors' share		\$49,574.00	
City's share.....		\$49,574.00	
Total.....		\$99,148.00	

Adjourned.

RAOUL BOLTE,
Secretary.

FIRE AND LIGHT COMMITTEE

Report of meeting held the 9th of September.

Present: Ald. Yates, chairman, Mercier, Gallery, David, Séguin, Robillard and Laviolette.

1.—Mr. Emile Brunet's petition asking permission to open a wood and coal yard, on cadastral lot No. 8, subdivision 330, Mount-Royal avenue, St. Denis ward, being once more considered,

The Building inspector reporting favorably thereon, and there being no opposition, it was

Resolved: That the permission sought for be granted, subject, however, to the supervision and to the approval of the Building inspector; and that a report be made to Council accordingly.

2.—Submitted and read the following letters:

(a) From Mr. Chas. Fortier, contractor, anent extra painting works, in connection with construction of No. 5 fire station.

Resolved: That said letter be referred to Mr. A. F. Dunlop, architect, for a report.

(b) From the S. Carsley, Limited, anent a window-glass which was broken by a fire apparatus of No. 1 fire station.

Submitted also a report thereon made by foreman Joseph Lapointe.

Referred to the chief of the Fire department for a report, and that the whole be referred to the Claims office.

3.—An account from Messrs. Reinhart & Sons, amounting to \$500.07 for a wall which has been made use of, for the erection of a blacksmith shop for the Fire department, was again submitted.

The Building inspector having approved, without report the account of Mr. L. R. Montbriand, architect, in this connection, to the amount of \$446.82, but not approving of interest, etc., charged by Messrs. Reinhart & Sons, amounting to \$53.25, it was